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Geachte leden van de raad, 
 
 
In dit raadsinformatiebulletin informeren wij u over  de vervanging van het hockeyveld van 
hockeyvereniging Sjinborn. 
 
Nieuw waterveld 
In de begroting 2020-2023 is de vervanging van het hockeyveld opgenomen. Op basis daarvan heeft 
de gemeente samen met de hockeyvereniging een proces gestart om  het zandveld te vervangen 
door een waterveld. 
In overleg met de hockeyvereniging is een projectleider aangesteld die de vervanging van het 
hockeyveld vanaf de start van dit project tot en met de oplevering organiseert. Samen met de 
hockeyvereniging is een programma van eisen opgesteld. Dit programma van eisen vormt de basis 
voor een aanbesteding. 
 
Aanbesteding 
De aanbesteding is inmiddels gestart. Op basis van de uitkomsten van de aanbesteding zal een 
raadsvoorstel worden opgesteld dat voorziet in het beschikbaar stellen van het benodigde krediet. 
De raad beslist daarover in haar vergadering van 8 juni 2020, waarna op 9 juni 2020 definitief 
gegund kan worden. De aanleg van het nieuwe hockeyveld kan vervolgens in de zomer plaatsvinden. 
Vanwege de coronacrisis is de aanbesteding iets later gestart dan gepland. Hierdoor kan het 
aanleveren van het raadsvoorstel voor  de commissiebehandeling iets later worden dan conform de 
raadsplanner is aangegeven.  
 
Achtergrondinformatie uitgangspunten 
Het huidige hockeyveld is een zandveld. Voor de vervanging van het hockeyveld is mede op advies 
van de hockeybond en op basis van de uitdrukkelijke wens van de vereniging gekozen voor een 
waterveld.  
 
Binnen de hockeysport (ook op amateurniveau) worden watervelden als de standaard beschouwd. 
Circa 95% van de hockeyclubs hebben als hoofdveld een waterveld. Op dit moment is 
hockeyvereniging Sjinborn nog nagenoeg de enige club in de wijde omgeving die nog geen 
beschikking heeft over een waterveld. De optie zandveld of semi-waterveld is voor de 
hockeyvereniging geen optie. Met slechts één speelveld  voor 300 leden dient een optimaal 
bespeelbaar veld beschikbaar te zijn voor zowel de trainingen als voor de wedstrijden en dat is een 
waterveld.  
 
Stichting Kunstgras Valkenburg 
De stichting Kunstgras Valkenburg heeft in het verleden vanwege de BTW-regels het veld aangelegd 
en aan de hockeyvereniging verhuurd. Van de huur is vervolgens het onderhoud betaald. De 
stichting zal ook in de nieuwe constructie een rol blijven spelen: ze wordt de opdrachtgever voor de 
aanleg van het nieuwe veld. Dit in verband met  het kunnen binnenhalen van de Subsidie 
Stimulering bouw en onderhoud sportaccommodaties (BOSA, 20% subsidie op de aanlegkosten). 
  
Onderhoud 
Het 10-jarig onderhoud van het waterveld wordt in de aanbesteding meegenomen omdat dit 
voordeliger is dan  het maken van aparte onderhoudsafspraken. De hockeyvereniging zal de 
onderhoudskosten zelf betalen. Een beperkt deel van de onderhoudskosten wordt afgedekt door een 
subsidie van de gemeente. 



 
 
Tevens kijken wij naar de aanpassing van de bestrating en naar maatregelen ter voorkoming van 
wateroverlast. Deze onderdelen zijn optioneel en vallen buiten de aanbesteding. T.z.t. kijken wij 
uit welk budget deze kosten betaald worden. 
 
Ik hoop u hiermee voorlopig voldoende te hebben geïnformeerd.  
 
Met vriendelijke groet, 
  
 
 
 
 
drs. R. Meijers 
wethouder Sport en Accommodaties  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


